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В статье представлены исследования изменения количества объективной и 
субъективной информации в экономической системе. Получены аналитические 
выражения для прироста объективной информации в экономической системе при 
внедрении технологических инноваций. Установлено, что величина прироста объек-
тивной информации зависит от характера внедряемых технологических инноваций 
и начального количества объективной информации в экономической системе. Пред-
ставлено аналитическое выражение, связывающее величину субъективной инфор-
мации с рентабельностью основной деятельности.
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The article represents investigations of change in the amount of objective and sub-
jective information in economic system. Analytical expressions for objective information 
gain in economic system at the implementation of technological innovations are obtained. 
It is found that the value of objective information gain depends on nature of introduced 
technological innovations and initial amount of objective information in economic system. 
The analytical expression that links the value of subjective information with profitability 
of primary activity is presented.
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